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Abstract (en)
[origin: US2001026869A1] A support material comprises a raw paper that may be coated on at least one side with a synthetic resin, said raw paper
or the resin coating on the raw paper is provided at least on the front side with a pigment layer wherein the pigment layer contains at least about 5%
by weight of a pigment with a narrow grain size distribution, whereby at least about 70% of these pigment particles feature a size of less than some
1 mum and at least 40% by weight of these particles feature a grain size of 0.35 and 0.8 mum, or in that the pigment coating is a structured calcium
carbonate, for example surface-modified, and both embodiments feature improved surface properties.

Abstract (de)
Ein mindestens einseitig mit Kunstharz beschichteter Schichtträger, enthaltend ein mindestens auf der Vorderseite mit einer Pigmentschicht
versehenes Rohpapier zeichnet sich dadurch aus, daß die Pigmentschicht mindestens etwa 5 Gew.% eines Pigments mit einer engen
Korngrößenverteilung enthält, wobei mindestens etwa 70% dieser Pigmentpartikeln eine Größe von kleiner als etwa 1 µm aufweist und mindestens
40 Gew.% dieser Partikeln eine Korngröße von 0,35 und 0,8 µm aufweist oder dadurch, daß die Pigmentschicht ein strukturiertes, beispielsweise
oberflächenmodifiziertes Calciumcarbonat ist und beide Ausführungsformen ein verbesserte Oberflächeneigenschaften zeigen.
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